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High Penetration Power Type Multineedle 
Cylinder Bed Double Chainstitch 
Machine with Thread Cutter Device

高 貫 穿 力 筒 型 多 針 縫 紉 機
搭 配 切 線 裝 置
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產 品 特 點

5 左側附一輔助設計，拉布穩定，出布更順暢，維護便利。
Using one supportive puller on left side which can stabilize the pulling and sewing process.

6 新型軸承式滾輪，縫製時拉布與出布更順暢穩定。
New bearing type rear puller handles the material with better stability.

7 自動切線裝置VUT，氣動式自動切線可提高車縫效率節省成本。
Pneumatic Automatic Thread Trimmer VUT, which effectively increases the sewing efficiency.

1 完全自動供油，勾針縱向運動機構，多針雙重鏈式縫。
Automatic lubrication system, vertical looper mechanism, multineedle chainstitch mechanism.

3 按鈕式縫距調整模式，調整簡便快速。
Stitch length adjustment by knob, easy and fast.

4 適用於多種工序的縫紉，適合針織類高級衣物之裝飾車縫。
Suitable for multi sewing process, high quality knit material and decorative sewing.

2 筒型機身設計，方便環型衣物縫紉。
Cylinder machine frame design, easy sewing operation for circular cloth.

Model Specification 每單位 (Unit)=1.6mm=1/16"
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VC008A 12064P 12 24 1/4"(6.4mm)

S P E C I F I C A T I O N S規  格

由於對產品的改良及更新，本產品型錄中之產品規格及外觀的修改恕不事先通知 !
The specification and/or appearences of the equipment described in this 
catalogue are subject to change without previous notice because of modification.


